
 
 

 

Dagsorden til møde i skolebestyrelsen onsdag den 02.04.2025 kl. 17.45 – 20.00 inkl. spisning 

 

Mødet afholdes i Personalerummet 

 

Formøde: 17.00 -17.45 i mødelokale 1 

 

Mødeleder: Rikke 

Husk at evt. afbud skal meldes til Rikke eller Helene  

Afbud:  

--- 

 

Velkommen til Amalie Kristensen – ny afdelingsleder v. Rikke, skolebestyrelsesformand. 

 

Pkt 53: Orientering fra Skolebestyrelsen 

 

Vedr skoleudviklingssamtale:  

Flot præsentation af fokusområder på skolen med høj elev inddragelse og besøg rundt på skolen. 

Meget gennemtænkt og inkluderende -BUU repræsentanterne virkede begejstrede. Vi skal være 

stolte af de initiativer, som ledelsen og medarbejderne sætter i søen - lige fra morgensang med 

Sigurd til knallertværksted for drengene i 9 klasse, som har skabt øget trivsel, og til arbejdet med 

mere bevægelse og leg ind i undervisningen og i SFO/klub med engagerede medarbejdere i front.  

 

Vedr intro-aften for nye elever:  

Fint arrangement, meget veludført og god præsentation af holdet og skolen. Glade børn og 

spændende værksteder. Vi mærker, at der er kommet en god ro og eftertænksomhed ifht Børne-

haveklassen og strukturen omkring overgangen. Vi synes som forældrerepræsentaner, at det er 

essentielt at være repræsenteret til disse møder, så nye forældre kan se og mærke, at vi er en 

samlet bestyrelse, som byder velkommen. Der var også flere, som havde spørgsmål rettet mod 

forældrene, så det giver mening at deltage i dette (og lign arrangementer) fremover også. 

 

 

Pkt. 54: Orientering fra skole og sfo 

 

Morgensangsskole. Vi har omsat donationen fra kulturministeren til kursus for 3 medarbejdere 

(Sangens Hus) og et digitalt flygel. Vi skal også have købt sangbøger. 

 

Amalie fra bestyrelsen kontakter SN i forhold til besøg af Sigurd Barret.  

 

Status juniormesterlære (ikke kendt på tidspunkt for udsendelse af dagsorden) 

 

Nye tiltag i 25/26: Flere valgfag, ny timefordelingsplan, ”timebanken” (bruges til RUM), frikvar-

tersklubber, læsning i alle fag… 

 

Fjernvarme – der skal graves på vores arealer i en længere periode (april – sep). Der er fokus på 

sikkerheden og skolen deltager i byggemøderne 

 



Ny hjemmeside – der er fra centralt hold besluttet en ny skabelon (template) som vi skal oplæres 

i og anvende fremover 

 

 

Pkt 55: Orientering fra elevrådet 

 

Er ikke til stede, da de er i brobygning.  

Pkt 56: Det gode forældremøde 

 

Skolen har arbejdet videre med skolebestyrelsens bidrag og færdiggjort rammer for forældremø-

derne. Vi evaluerer foråret 26 

 

Beslutning 

 

Referat: 

 

- Forældreråd skal involveres i forhold til dagsorden på møderne på alle årgange.  

- Skal udarbejdes en håndbog til nye forældre og forældreråd.  

- Holdes fast i fælles møde for alle forældreråd i oktober.  

- Bilag er opdateret under mødet og afventer udarbejdelse i endelig form.  

- Tages op på kommende møde d. 14 maj.  

 

Bilag: Procedurepapir i endelig form. 

 

 

 

 

Pkt 57: Høring elevferieplaner de næste 4 år 

 

Elevferieplanerne er sendt i høring. Vi har fået frist til 3. april til at komme med kommentarer. 

 

Referat:  

 

Ingen kommentarer og sendes ikke høringssvar.  

 

Drøftelse og høringssvar 

 

Bilag: Udkast til ferieplanerne fra fagcentret 

 

Pkt. 58: Deltagelse i forsøg med skolemadsordning 

 

Vi skal beslutte, om vi ønsker at deltage og i bekræftende fald for hvilken aldersgruppe og om 

hvorvidt vi selv laver mad eller ønsker at få leveret. 

Foreløbig tilkendegivelse ifm initiativretssag er vedhæftet. 

 

Referat:  

 

- Der er opbakning fra bestyrelsen til at gå videre med projektet.   

- Der er en opmærksomhed omkring en eventuel bekymring omkring brugerbetaling. 

 

 

 

Drøftelse og beslutning 

 

Bilag: Brev fra STUK og mail om initiativretssag (Sorø) 



 

Pkt. 59: Skolebestyrelsens ønsker til budget 26 

 

Drøftelse af om/hvilke budgetønsker skolebestyrelsen ønsker at sende ind til den centrale bud-

get-proces for 2026. 

Tidsfrist 15. april 

 

Referat:  

 

- Forslag er skrevet ind i skabelon fra forvaltningen.  

- Ønsker: Nyt inventar til klasselokaler og fællesområder. 1,5 mio kr. Inventar er ikke 

tidssvarende og kan  

- Ønsker: Nyt inventar og materialer til SFO 2. – 500000 kr 

- Ønsker: Nye toiletter til både skole og sfo. 1 mio kr.  

- Ønsker: Styrkelse af faglig læsning og faglitteratur. 200000 kr.  

- Ønsker: Materialer til at drive styrket almen. 500000 kr.  

- Ønsker: Støtte til etablering af makerspace som også fondsansøges. 200000 kr.  

- Ønsker: Et snoozlerum – 250000 kr.  

 

Ledelsen følger op og indsender skabelon til forvaltningen.  

 

Drøftelse og beslutning 

 

Pkt 60: 

Punkter til næste måde og opdatering af årshjul 

 

Næste møde er planlagt til 14. maj 2025. 

 

Bilag: Årshjul, opdt.  

 

Pkt 61: 

Godkendelse af referat. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Rikke 


